
Referat KB‐møde d. 6. november 2017 
Mødedeltagere:  
 

1. Kasper Sørensen, mødeleder 
2. Henrik Møller, referent 
3. Niels Sørensen 
4. Christina Hammarberg 
5. Ettie R Wulff Schiøttz 
6. Morten Dannemann Jensen 
7. Jan Magnusson 
8. Flemming Hansen 
9. Søren Lind Nordestgaard 
10. Frank Thor 
11. Lene Höilund Jensen 
12. June Petersen 
13. Hans Henrik Olsen 
14. Hanne Mortensen 
15. Susanne Brixum 
16. Ettie Wulff 

 
Jan Erik Dahl, afbud 
Heidi Østerballe, afbud 
Jette Quaade, afbud 
Dagsorden:   
1. Velkomst.  Kasper bød velkommen og Henrik orienterede kort om dagens 

fortræffeligheder på adressen. 
 

2. Godkendelse af dagsorden.  Godkendt. 
 

3. Meddelelser fra 
valgenheder samt 
forretningsområder. Skriftlige 
indlæg sendes til kreds 3´s 
distributionsliste inden 
mødet. 

 
Kasper indledte med at fortælle om fortroligt materiale vedr. 
personalepolitiske tiltag (værktøjskassen). Vi gennemgik 
plancheshow. 
 
Roskilde: 
Der et nedsat et lokalitetsudvalg, som DTS ikke er repræsenteret i. 
En henvendelse fra vores medlemmer i Erhverv om midlertidig 
arbejdssted i frokoststuen, er årsag til min henvendelse til 
forbundet. Da forbundet synes det er mærkeligt, at vi ikke er 
repræsenteret i udvalget, tager Jørn Rise spørgsmålet op i HSU/SU‐
IMP. 
Jan Augo har meldt ud, at inddrivelsen ca. 1.2.18 fraflytter Roskilde 
til Trekroner. 
+55 seniormøde er afviklet 12.10 med stor succes, dog skuffende at 
FTF‐A udeblev. Blandt de fremmødte, har 14 nu meldt sig til en 
samtale/vejledning med Jan Nørner om deres pensionsforhold. 
Den 1. november rykker den nye Direktør for Vurderingsstyrelsen, 
Hakon Iversen samt underdirektør Morten Jensen og konstitueret 
underdirektør for Driftscenter 1, Lone Holm Munk ind i Roskilde med 
deres kontorchefer samt nogle medarbejdere fra 
Ejendomsvurderingskontoret, Kvalitet og Styring og 
Produktionsstyring. 
På grund af klager fra andre af husets lejere, må rygere fremover 
kun stå ved cykelskurene og skuret ved nr. 9 på Ny Østergade. 
Projekt med oplæring til retskraftvurdering. 
 
Korsør: 
Der er ikke sket så meget i Korsør, og dog!! 



Efter ministeren havde åbnet en lille mulighed for bevarelse af de 
lukningstruede skattecentre, havde jeg til i går inviteret tre 
lokalpolitikere til at besøge skattecenteret. 
Jeg havde også inviteret en journalist fra verdenspressen = 
ugeavisen KorsørPosten. 
Den en af de tre inviterede kunne desværre ikke deltage, mens 
møder med de to andre blev gennemført.  
 
Maribo: 
Vi har lige modtaget 19 nye medarbejder i Maribo. (4 interne og 15 
eksterne). De bliver stille og roligt ført ind i deres nye job, både hvad 
angår det faglige i Ejendom og det sociale i enheden/huset. 
Forventning om et nyt medlem inden 1 december. Skal forsvare 
hovedopgave i diplom onsdag i næste uge. 
 
Nyt fra Ejendom: 
Ny direktør tiltrådt den 1. november 2017 og som Susanne skrev 
med arbejdssted i Roskilde. Jeg var til møde med direktøren i går 
den 1. november 2017. Han ønsker et tæt samarbejde med 
organisationerne. 
Der afholdes møde med Assessment i Maribo den 30. november 
2017. I Haderslev den 16. november 2017, 5. december 2017 og 7. 
december 2017. 
 
Fredensborg: 
Her i SC Fredensborg er der forholdsvis stille og roligt. 
2 DTS medlemmer har her den 1. november 2017 haft 25 års 
jubilæum. I min enhed PDK 11 har vi fået 2 nye medarbejdere. 2 
kvinder – 1 fra fogedenheden i SC Fredensborg og 1 som før har 
været ansat i bl.a. Rigsrevisionen og i en bank. De blev budt 
velkommen i tirsdags ved et fælles møde i enheden. 
 
Frederikssund: 
Intet nyt fra NordVest fronten. 
 
Køge: 
Der kommer stadig nye mennesker i huset. Told21 ansætter både 
eksterne og interne. 
Ellers ikke meget nyt siden sidst. 
 
Næstved: 
Der er ikke rigtig sket noget. 
 
Høje‐Taastrup: 
Flere forlader H‐T for at gå på pension, desværre ofte uden at vi får 
besked, hvilket er rigtig ærgerligt. 
Der har været opslag på fem stillinger til Inddrivelse i Roskilde, men 
med midlertidig arbejdssted i Høje‐Taastrup. 
Besøg af den nye motor‐direktør, Jens Otto Størup. Han har i første 
omgang talt med ledelsen her i H‐T men vender tilbage til de fire 4 
motor adresser i løbet af november/december måned, for at mødes 
med medarbejderne. 
Stress‐møder afholdes ca. en gang om måneden med Vivi Robinson.  
 
Bornholm: 
Stille og rolig på Bornholm 
Vi har lige fejret en 25 års jubilar. 



To stillingsopslag til vores relativt nye opgave her på Øen, 
Henstandsopgaven, er stillet i bero, afventende ny struktur og 
opgavefordeling. 
Overarbejde i Person ‐ Overvågningsopgaven. 
Overarbejde i Henstandsopgaven. 
De to enheder er slået sammen 1. oktober. Skal jo skilles igen 1. 
januar / senest 1. juli 2018. 
 
Indsats: 
Jan M. orienterede om at der har været Indsatsledermøde den 24. 
oktober 2017 – referatet kan læses her 
Jan påpegede bl.a. punkterne omkring 

1. Robotics. Automatisering af kontrol handlinger 
2. Finanslovskontrolpakke. 
3. Effektivitet i Indsats 2018‐2019  

   
Jan vil tage det op med Jim Sørensen på førstkommende uformelle 
møde den 24. november 2017.  
 
Inddrivelsen: 
Lene har udsendt nyhedsmails i sidste uge. Der er kommet rigtig 
mange svar vedrørende Månedens kollega, på mailen til 
Erhvervsrestancer. Det er ikke noget, kollegerne har lyst til at være 
med til. 
 
Arbejdsmiljø: 
Intet 
 

4. Gennemgang af dagsorden 
og materiale til HB møde den 
7. november 2017. 

 
HB-dagsorden: 

1. Velkomst v/Jørn  
2. Referat af hovedbestyrelsesmøde 
3. Konstituering 
4. Mødeplan for 2018 
5. Evaluering af Kongres ’17 
6. Det ny skattevæsen ‐ status, herunder “værktøjskassen”, SU‐

struktur og Governance mv. 
7. CO10’s repræsentantskabsmøde ‐ herunder krav til 

overenskomstforhandlingerne 
8. LO/FTF ‐ orientering fra Formandsmøde i FTF 
9. Nyt fra TR‐fora og Kredse (kun skriftlige bemærkninger) 
10. Nyt fra DTS‐udvalg (kun skriftlige bemærkninger) 
11. Økonomi (kun skriftlig oversigt) 
12. Nyt fra Sekretariatet (kun skriftlige bemærkninger) 

Møderne holdes således (indtil videre): 
8. januar Høje‐Taastrup 
5. februar Køge 
1. marts Korsør 
9. april Maribo 
7. maj Trekroner 
7. juni Fredensborg 
16. august Rønne 
13. september Næstved 
18. oktober Frederikssund 
8. november Høje‐Taastrup  



29. november Køge 
 
Der arrangeres møder med lokale medlemmer, når vi er på 
de forskellige adresser. 
 

5. Meddelelser fra 
formanden. 

 
Evaluering kongres: 
Ham på orglet var rigtig god – siger Kasper……. 
 
Kan det virkelig passe at vi skal have alle de gæste med til 
kongres? Ja 
 
OK2018. Betalt frokost, tja det er jo overenskomst relateret, 
så vi får se, om moderniseringsstyrelsen faldet til ro, eller 
blot lægger op til en OK med spark i?? Der udveksles krav i 
starten af december. DA om betalt frokost – se Politiken 
 

6. Eventuelt.  
 

7. Afslutning, planlægning af 
næste møde onsdag den 6. 
december 2017. 

 
Høje-Taastrup, program udsendes snarest. 
 

 


